



Protokoll nr 6/2025

Protokoll fört vid styrelsemöte den 19 augusti 2025

Närvarande:

Anders Lindgren

Mette Jakobsson

Anna Hållberg

Gustaf Lefvert

Christian Mattfolk (adjun)

Mikael Nordin- (adjun)

Hasse Tavér

Icke närvarande:

Mia Lundberg

§1. Mötet öppnas.

Mette öppnar mötet och informerade att två styrelsemedlemmar har slutat. Vi tackar för deras insats i styrelsen och Bankkommittén.

§2. Föregående protokoll

Anna gick igenom föregående protokoll och det godkändes av styrelsen

§3. Ekonomi

Gustaf redogjorde ekonomien och det var inte utstickande, det flyter på som vanligt.

§4. Kort Information från kommittéer o TvAB

JR: juniorträningarna har pågått hela säsongen och det är mycket uppskattat, vi kommer att köra en liten bit in i september för att sedan köra en avslutning. Anna önskar mer hjälp samt under vinterns arbete är frågan vad vill föreningen med juniorsidan. En fortsatt diskussion om denna del tar styrelsen vidare.

BK: Anders gick igenom mail som kommit till bankkommitté. Där det kommit in idéer och tips, vilket upplyftes och ska tas vidare. Sedan ska det komma upp en eller två skyltar på hål

16 där det varnar för att inte slå när man går av green och ska gå mot nästa tee.

TvAB: Micke informerade styrelsen om hur läget är hos tvillingsta.

DK: Mia är inte närvarande men damtävlingarna har pågått hela säsongen och Mia och Maria har varit aktiv med information ut till damerna.

MK: Medlemsresa sker 23-24 augusti samt att de planerar aktiviteter under höst/vinter.

Seniors: Ett samarbete med Puttoms seniorer har inletts där de ska få spela på varandras klubbar kommande vecka samt tävla mot varandra.

TK: Tävlingsveckan blev lyckad och nu är det några klubbävlingar kvar, säsongen har flutit på bra hittills. Inför nästa år ska MNS informeras ut tidigare speciellt för damerna då det är lite anmälda på damsidan. KM/singeltävling ska marknadsföras bättre sen att det ska blir en liten tillställning av den dagen är målet.

§7. Matris/ årshjulet

Matris/årshjulet är under arbete där styrelsen vill få struktur med vad som sker under året. Det kan vara när årsmötet ligger eller när dukarna för greenerna bruka dras eller när det är bäst att skicka ut medlemsbrev. Detta kommer ge tydlighet för vad som sker under året vilket kommer att underlätta arbetet.

§8. Övrigt

• Inspirationsdagar Hallstaberget Rf Sisu

Dagarna 3–4 oktober är det inspirationsdagar på Hallstaberget med RF Sisu där Anders kommer att delta om plats finns kvar.

• Behovet av att vi syns o hörs mera, finns det?

Styrelsen är enig om vikten av att föreningen syns och hörs mer. Detta är en pågående process och kommer särskilt att beaktas i planeringen inför nästa säsong.

• Bjuda in Valberedningen till styrelsemöten, när?

Styrelsen beslutade att bjuda in valberedningen till mötet i september, för att ge dem en bättre inblick i styrelsearbetet och därigenom underlätta förberedelserna inför kommande årsmöte.

• Medlemsbrev

Ett medlemsbrev kommer att skickas ut under kommande vecka. Styrelsens ledamöter, inklusive Micke och Christian, ska meddela Hasse vilken information som ska inkluderas.

• Bollplockning

Inför styrelsemötet genomfördes bollplockning på rangen, med deltagande av cirka tio personer. Det konstaterades att ett antal bollar saknas och att ytterligare bollplockning kommer att behövas i samband med säsongsavslutningen. Styrelsen hoppas då på fler deltagare.

- **Fria bollar för juniorer?**

Styrelsen är enade om att fria rangebollar för juniorer som är med i träning inför den kommande säsongen är självklart.

- **Bricka på golfbag att man är medlem**

Ett förslag från en medlem om medlemsbricka på golfbag diskuterades. Styrelsen anser att idén är god men att det är en kostnadsfråga som behöver vidare utredning.

- **Digitala scorekort**

Micke och Christian kollar med SGF/GIT hur detta kan lösas inför kommande säsong.

- **Lokala regler, Tvillingsta eller klubbens hemsida?**

Lokala regler läggs ut på både Veckefjärden.com under fliken Banguide och på klubbsidan under tävlingar.

- **Familjedag i oktober.**

Lördag den 4:e oktober i samband med rosa bandets tävling kommer klubben att ha en familjedag för alla.

- **Sponsorgolf**

Sponsorgolfen sker den 10 september

- **Träd/blommor runt klubbhus/shop/restaurang?**

Inför nästa säsong planeras ett omfattande arbete kring klubbhuset, shopen och restaurangen. Bland annat kommer planteringar av träd och blommor att genomföras. Gustaf har godkänt det föreslagna beloppet och styrelsen står bakom beslutet.

9. Nästa styrelsemöte

23 september

10. Mötet avslutas

Mette avslutar möte

Protokollförare:

Anna Hållberg

Mötesordförande:

Mette Jakobsson